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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO OBCE VOJANY 
 
 

Z Á P I S N I C A 
 

Z ôsmeho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Vojany, konaného dňa 21.05.2012 o 18.30 hodine 
v zasadacej sieni Obecného úradu vo Vojanoch.  Zasadnutie bolo zvolané starostom obce podľa § 13 
ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 
 
Prítomní: 
Poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny, starosta obce Štefan Czinke,  Ing. Kočišová 
Lídia, JUDr. Dušan Szabó a Mária Fajdelová. Prezenčná listina tvorí prílohu zápisnice. 
 
Program: 
 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie 
3. Rekonštrukcia a údržba rigolov v Obci Vojany 
4. Spevnené plochy terénne úpravy pred poštou 
5. Oddychová zóna 
6. Futbalové ihrisko  
6. Záver 
 
K bodu číslo 1 – Otvorenie 
 Starosta obce privítal všetkých prítomných a oboznámil poslancov, že poslanci Gabriel Franko 
a Attila Lukáč ospravedlnili svoju neúčasť. Starosta obce vyhlásil zasadnutie obecného zastupiteľstva 
za uznášaniaschopné a prečítal program zasadnutia.  
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 
OZ schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva uskutočneného dňa 21 mája 2012. 
Výsledok hlasovania: prezentovali sa 5 poslanci OZ 

                     hlasovanie: za 5/ Béreš, Jakub, Kark, Kaszonyi,  MUDr.Varga / 
                                 proti  0, zdržal sa 0   
 
K bodu číslo 2 – Voľba návrhovej komisie 
 Starosta obce navrhol nasledovné zloženie návrhovej komisie: Zoltán Kark a MUDr. Michal 
Varga. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 
OZ schvaľuje návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: Zoltán Kark a MUDr. Michal Varga 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 5 / Béreš, Jakub, Kark, Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
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K bodu číslo 3 – Rekonštrukcia a údržba rigolov v Obci Vojany 
 

Starosta obce oboznámil poslancov, že práce smerom na elektráreň sú vykonané na 99%, toho 
času vykonávajú terénne úpravy. V druhej časti obce od široko rozhodnej trate po autobusovú 
zastávku a od mlyna po železničnú stanicu nastali vopred nepredvídané udalosti ako vodovodná 
prípojka smerom na Lykotex,  upchatý priepust pod cestou, optické káble. Starosta obce požiadal 
dodávateľa stavby Attilu Híresa aby oboznámil poslancov so súčasnou situáciou. 
Attila Híres – toho času je problém s prípojkou na plyn pri dome s.č. 161, ktorá je v ceste. Po vyriešení 
problému celý rigol bude vyspádovaný a voda bude bez problémov odtekať,  pod vedením plynového 
potrubia zostáva 20 cm priestor takže ani tam nebude problém. 
Starosta obce – teraz voda ešte neodteká, ale ak bude vyčistená časť od prvého priepustu po železnicu 
už nebude problém.  
JUDr. Dušan Szabó – čo sa týka prác naviac nebude sa zaoberať s technickou stránkou stavby tú 
pozná každý poslanec. Čo sa týka právnej stránky, podľa neho nie je správe urobiť dodatok na práce 
nad rámec pôvodnej zmluvy na 40 tis. eur. bez verejného obstarávania. Nie je správne ak práce naviac 
stoja skoro dvakrát toľko ako práce v pôvodnej zmluve o dielo. Obec dostala dotáciu 20 tis. eur na 
opravu  628 m rigolu. Navrhuje urobiť dodatok len na tie práce, bez ktorých rigol nebude splniť svoju 
funkciu tj. voda nebude odtekať. Na ďalšie práce ako napríklad oprava chodníkov treba vypísať 
verejné obstarávanie.  
Starosta obce – oboznámil poslancov, že pred zasadnutím požiadal dodávateľa aby vyhotovil návrh 
dodatku s uvedením najdôležitejších prác. Dodávateľ predložil návrh na práce vo výške 15 tis. eur. Na 
ďalšie práce bude vypísané verejné obstarávanie. 
MUDr. Varga – na ktorý úsek budú práce nad rámec zmluvy? Podľa všetkého obec namiesto 5% 
vlastných nákladov bude hradiť 100% to znamená aj obec bude platiť 20 tis. eur. 
Attila Híres  – cena prác naviac bola vypracovaná tak, aby po ukončení akcie stavba bola funkčná, čo 
znamená voda musí odtekať. Okrem toho keď príde kontrola z Environmentálneho fondu stavba musí 
byť v súlade so schváleným projektom. 
MUDr. Varga – požiadal dodávateľa o uvedení konečnej sumy, následne požiadal právnika aby 
uviedol riešenie na túto problematiku. 
Attila Híres  – celkový rozpočet stavby je 64 010,28 eur. 
JUDr. Dušan Szabó – navrhoval rozdeliť náklady tak, aby do dodatku išli práce bez ktorých rigol 
nebude riadne plniť svoj účel a na ostatné práce vypísať verejné obstarávanie.  

  
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 
OZ ruší uznesenie č. 81 zo dňa 9.5.2012. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

           hlasovanie: za 5 /Béreš, Jakub, Kark, Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                 proti  0,  zdržal sa 0  
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 
OZ a/ schvaľuje uzatvorenie dodatku č. 1 k zmluve o dielo „Rekonštrukcia a údržba jestvujúcich 
odvodňovacích rigolov v obci Vojany“ zo dňa 28.3.2012 na naviac práce v cene 15 205,20 eur s DPH, 
tvorí prílohu tohto uznesenia.  
b/ poveruje starostu obce s podpísaním dodatku. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

           hlasovanie: za 4 /Béreš, Jakub, Kark, Kaszonyi / 
                                 proti  0,  zdržal sa 1 /MUDr.Varga/ 
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K bodu číslo 4 –  Spevnené plochy terénne úpravy pred poštou 
 Starosta obce oboznámil  poslancov s tromi alternatívami na riešenie parkovania pred 
polyfunkčnou budovou, ktoré vypracoval Ing. Staš podľa pôvodného projektu.  Projektant navrhuje 
alternatívu č. 1 tj. šikmé parkovanie. V tejto alternatíve je, na základe požiadavky obecného 
zastupiteľstva, navrhovaný na miesto fontány kvetinový záhon a okolo neho lavičky. Chodníky 
a plocha na parkovanie podľa plánu majú byť zo zámkovej dlažby.  Rozpočet stavby bude cca 36 tis. 
eur a prepracovanie projektu 120 eur.  
Kark – pošta nežiada, prístupovú cestu k budovy? 
Jakub – navrhuje na parkovisko asfalt. 
Ing Kočišová – preto je navrhované šikmé parkovanie alebo parkovanie súbežne s cestou, lebo nie je 
dovolené vycúvať autom priamo na štátnu cestu. Obec nedostane súhlas k realizácií projektu.   
Jakub – navrhuje predlžiť parkovisko aj na druhú stranu 
Starosta obce – keď je pohreb autá nemajú kde zaparkovať, preto navrhuje využiť priestor medzi 
domom smútku a oplotením kompostoviska na parkovanie. Stačilo by vybrať dva diely z oplotenia 
a na uvedenú plochu  dať asfalt. 
MUDr. Varga – netreba búrať nič je dosť miesta na parkovanie na dvore, kde bol plánovaný 
inkubátorový dom. Ak by sa vytvorilo parkovisko na uvedenom pozemku nebol by problém pri ceste. 
Navrhuje urobiť základ z kameňa a na to uložiť vegetačný panel. 
Kaszonyi – súhlasí s vytvorením parkoviska na dvore pri polyfunkčnej budove. Navrhuje vybudovať 
pekný chodník cez park a zakázať parkovanie na ceste pred polyfunkčnou budovou. Ďalej podľa neho 
by sa mohol využiť na parkovanie aj priestor  pri oplotení od pani Vargovej.  
Starosta obce – v tom prípade treba rozšíriť projekt o spevnené plochy na prázdnu parcelu v susedstve 
Vargových. 
Ing. Kočišová – treba sa rozhodnúť či bude vybudované parkovisko alebo len odstavná plocha. Keď 
autá necúvajú na štátnu cestu povoľovací proces je jednoduchší.  
MUDr. Varga – sa opýtal či by nebolo vhodnejšie tieto finančné prostriedky vynaložiť na opravu 
čerpačky. Podľa neho investícia do čerpačky by bola účelnejšia z hľadiska bezpečnosti obce pri 
povodní.  
Starosta obce – tam treba kúpiť ešte jedno čerpadlo do rezervy, aby bolo čerpanie stále zabezpečené.  
Jakub – v obci ešte nikdy nebol až taký havarijný stav. 
Starosta obce – obec má toho času na účte okolo 235 tis. eur. V obci ľudia rozprávajú, že sa nič 
nerobí. Navrhuje dať do programu nasledujúceho zasadnutia opravu čerpačky a vyčleniť finančné 
prostriedky na opravu vo výške cca 33 tis. eur.  
Kaszonyi – nie je pravda, že sa nič nerobí lebo aj toho času opravujeme rigoly v obci.  
Kark – keď treba projekt na spevnené plochy treba dať vypracovať rozšírenie projektu. 
Starosta obce – podľa návrhu poslancov ostávame pri pôvodnom projekte  plus spevnené plochy 
MUDr. Varga – keď ostávame pri pôvodnom projekte tak chodník ostáva na pôvodnom mieste, bude 
jeden vchod a treba sa rozhodnúť z akého materiálu bude prístupová cesta z asfaltu alebo zo zámkovej 
dlažby. Navrhuje zistiť cenu asfaltu a zámkovej dlažby a použiť cenovo výhodnejší materiál.  
Starosta obce –  požiada projektanta, aby vypracoval dve cenové ponuky zvlášť na zámkovú dlažbu 
a na asfalt, a realizované bude cenovo výhodnejšia varianta. Pravá strana bude vyložená vegetačným 
panelom so záťažou pre osobné autá. Chodník pri ceste bude predĺžený až po plot pani Vargovej. Z 
projektu bude vynechaný plánovaný úsek chodníka počnúc stĺpom elektrického osvetlenia pri 
polyfunkčnej budove po križovatku po ukončenie jestvujúceho chodníka. 
 Jakub – podľa neho asfalt je lepší lebo v zime je ľahšie udržiavateľný.    
 



4 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
OZ vo Vojanoch schvaľuje zmenu projektu: Spevné plochy terénne a sadové úpravy pred 
Polyfunkčnou budovou s nasledovnými zmenami: 
- vybudovať chodníky po hranicu parcely 464 a 465,  na  parcele č. 464 vytvoriť parkovisko pre 
parkovanie osobných motorových vozidiel a to s využitím vegetačných panelov.  
- vynechať z projektu plánovaný úsek chodníka počnúc stĺpom elektrického osvetlenia pri polyfunkčnej 
budove  po križovatku po ukončenie jestvujúceho chodníka  
- vynechať fontánu 
- vypracovať dve varianty na príjazdovú cestu a to zvlášť  na asfalt a na zámkovú dlažbu 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 5 /Béreš, Jakub, Kark, Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                     proti  0,  zdržal sa 0    
 
K bodu číslo 5 - Oddychová zóna 
 Starosta obce oboznámil poslancov, že Ing. Staš vypracuje projektovú dokumentáciu na 
základe pripravenej štúdie za 350 eur. Altánok bude umiestnený podľa vypracovanej štúdie.  
Kaszonyi – navrhuje projektovať chodníky tam, kde ľudia vychodili cestičku.  
Ing. Kočišová – altánok je drobná stavba nemusí byť na ňu stavebný projekt. Na umiestnenie altánku 
stačí Ohlásenie drobnej stavby a k tomu situačný náčrt. K hotovým altánkom je priložená 
dokumentácia tú treba priložiť k ohláseniu. Drobná stavba je do 25 m². V prípade, ak chce obec 
vybudovať chodníky a príjazdovú cestu k altánku v tom prípade musí byť vypracovaný stavebný 
projekt.  
MUDr. Varga – navrhuje umiestniť altánok na plánované miesto a projekt na chodníky a spevnené 
plochy bude vypracovaný v budúcnosti po sfunkčnení altánkov, podľa potrieb obyvyteľstva. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
OZ vo Vojanoch odročuje rokovanie o vypracovaní projektovej dokumentácie na Oddychovú zónu na 
neurčito. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 5 /Béreš,  Jakub, Kark, Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                 proti  0,  zdržal sa 0    
 
K bodu číslo 6 - Zatrávnenie futbalového ihriska 
 Starosta obce oboznámil poslancov, že boli vyžiadané cenové ponuky na trávnu zmes na 
zasiatie futbalového ihriska. Predseda výberovej komisie uviedol, že kvôli nepresnostiam vo výzve 
nebolo možné vyhodnotiť ponuky preto neboli vyhodnotené.  Z uvedeného dôvodu navrhuje zrušiť 
túto súťaž. Navrhuje vykonať nový prieskum trhu a venovať pozornosť presnejšej špecifikácie 
predmetu prieskumu trhu.  

 
Kark opustil rokovaciu miestnosť. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
OZ vo Vojanoch navrhuje zrušiť prieskum trhu na dodanie trávnej zmesi na zatrávnenie  futbalového 
ihriska.  
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 4 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 4 /Béreš,  Jakub, Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
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Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
 
OZ vo Vojanoch schvaľuje  vykonať prieskum trhu na dodanie trávnej zmesi na zatrávnenie  
futbalového ihriska. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 4 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 4 /Béreš, Jakub,  Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                     proti  0,  zdržal sa 0    
 
 Starosta obce predložil poslancom tri cenové ponuky  na zavlažovací systém.  
MUDr. Varga, predseda výberovej komisie uviedol, že prieskum trhu na dodanie tovaru na 
zavlažovací systém treba vykonať podľa danej špecifikácie a platných predpisov. 
 

Starosta obce oboznámil poslancov, že dňa 16.6.2012 sa bude konať celoslovenský športový 
deň Enelu – Open Plant Otvorená elektráreň  vo Vojanoch. Vedenie elektrárni požiadalo o poskytnutie 
multifunkčného ihriska  a tenisového kurtu.  
 
K bodu číslo 6 - Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 
Zapisovateľka: Mária Fajdelová                          ........................... 
  
Overovatelia zápisnice:  Zoltán Kark                  ............................ 
                                       MUDr. Michal Varga    ............................ 
 

 
 

 
Štefan Czinke 

                                                                                                            starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 83 
zo dňa 21. 05.2012 
 
s c h v a ľ u j e 
 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva uskutočneného dňa 21 mája 2012. 
Výsledok hlasovania: prezentovali sa 5 poslanci OZ 

                     hlasovanie: za 5/ Béreš, Jakub, Kark, Kaszonyi,  MUDr.Varga / 
                                 proti  0, zdržal sa 0   
 
 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 84 
zo dňa 21.05.2012 
 
s c h v a ľ u j e  
návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: Zoltán Kark. MUDr. Michal Varga 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 5 / Béreš, Jakub, Kark, Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
 
 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                            starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 85 
zo dňa 21.05.2012 
 
r u š í   
uznesenie č. 81 zo dňa 9.5.2012. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

           hlasovanie: za 5 /Béreš, Jakub, Kark, Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                    proti  0,  zdržal sa 0  
 
 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
 

 
O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 86 
zo dňa 21.05.2012 
 
 a/ s c h v a ľ u j e  
uzatvorenie dodatku č 1 k zmluve o dielo „Rekonštrukcia a údržba jestvujúcich odvodňovacích 
rigolov v obci Vojany“ zo dňa 28.3.2012 na naviac práce v cene 15 205,20 eur s DPH, tvorí prílohu 
tohto uznesenia.  
 
b/ poveruje  
starostu obce s podpísaním dodatku. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

           hlasovanie: za 4 /Béreš, Jakub, Kark, Kaszonyi / 
                                    proti  0,  zdržal sa 1 /MUDr.Varga/ 
 
 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 87 
zo dňa 21.05.2012 
 
s c h v a ľ u j e 
zmenu projektu: Spevné plochy terénne a sadové úpravy pred Polyfunkčnou budovou s nasledovnými 
zmenami: 
- vybudovať chodníky po hranicu parcely 464 a 465,  na  parcele č. 464 vytvoriť parkovisko pre 
parkovanie osobných motorových vozidiel a to s využitím vegetačných panelov.  
- vynechať z projektu plánovaný úsek chodníka počnúc stĺpom elektrického osvetlenia pri 
polyfunkčnej budove  po križovatku po ukončenie jestvujúceho chodníka  
- vynechať fontánu 
- vypracovať dve varianty na príjazdovú cestu a to zvlášť  na asfalt a na zámkovú dlažbu 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 5 /Béreš, Jakub, Kark, Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                     proti  0,  zdržal sa 0    
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
 
 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 88 
zo dňa 21.05.2012 
 
o d r o č u j e  
 
rokovanie o vypracovaní projektovej dokumentácie na Oddychovú zónu na neurčito. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 5 /Béreš,  Jakub, Kark, Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                     proti  0,  zdržal sa 0    
 

 
 
Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 89 
zo dňa 21.05.2012 
 
n a v r h u j e  
 
zrušiť prieskum trhu na dodanie trávnej zmesi na zatrávnenie  futbalového ihriska.  
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 4 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 4 /Béreš, Jakub, Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                     proti  0,  zdržal sa 0    
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
 
 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 90 
zo dňa 21.05.2012 
 
s c h v a ľ u j e  
 
vykonať prieskum trhu na dodanie trávnej zmesi na zatrávnenie  futbalového ihriska. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 4 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 4 /Béreš, Jakub,  Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                     proti  0,  zdržal sa 0    
 

 
 
Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  
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